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Hanna Wistrand (L) 
Mikael Peterson (C) 
 

 
 
Användandet av ordet tillgänglig i olika underlag 
Efter samråd med funktionshinderrådet vill vi ställa frågan till förvaltningen gällande ordet tillgänglig 
som ofta används i olika underlag som rör idrottsanläggningar. 
 
Funktionshinderrådet lyfter att det är mycket svårt att förstå vilken sorts tillgänglighet som avses, 
vilket vi håller med om. Är tillgängligheten på nivån att en person i rullstol kan ta sig in i byggnaden 
eller handlar det om att faktiskt kunna utöva en idrott? 
 
I sammanhang där det inte endast handlar om att kunna ta sig in i och runt i en byggnad utan också 
faktiskt kunna delta i en idrottsaktivitet bör detta definieras. Det finns stor risk i att kommunicera 
tillgänglighet på det sätt som görs nu, det blir lätt att tro att alla våra anläggningar är för alla. Något 
vi vet inte är fallet.  
 
Vi behöver fler anläggningar över lag i Stockholm men det vi behöver framförallt är anläggningar som 
även personer med funktionshinder inte bara kan komma in i, utan även kan utöva den idrott man är 
intresserad av. Barn får nu åka tvärs över länet för att få tillgång till sin sport. Det är oacceptabelt. 
 
Vi vill uppdra åt förvaltningen att i de fall dokumentation runt idrottsanläggningar tas fram att man 
tydligt definierar vad ordet tillgänglig avser och vilka idrotter för funktionshindrade som kan utövas i 
anläggningen. 


